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Seznamte se sbHydropolis
Vážení obyvatelé nejlidnatější pražské měst-
ské části, sbradostí vás informuji obtom, že 
vbPraze vznikne unikátní vodárenské abkrea-
tivní centrum HYDROPOLIS. Tento projekt 
se stane místem, kde se hravou abinteraktiv-
ní formou dozvíme, jak složité abdůležité je 
zajištění čisté pitné vody pro naše domovy.
Vbpolovině října jsme dosáhli dalšího důleži-
tého milníku – vydání stavebního povolení, 
které nabylo právní moci. Práce již započaly 
abdokončení projektu je plánováno nabdru-
hou polovinu roku 2026.
HYDROPOLIS vznikne vbpamátkově chrá-
něných prostorách bývalé Vinohradské 
vodárny zbroku 1882. Součástí projektu bude 
rekonstrukce dvou podzemních vodoje-
mů. První se promění vbmoderní expoziční 
prostor. Druhý vodojem bude znovu zapojen 
dobpražského systému zásobování pitnou vo-
dou. Historická sedmipatrová vodárenská věž 
se přemění nabexpozice zaměřené nabúzké 
propojení vody abživota nabnaší planetě, abto 
včetně využití virtuální reality. Nabstřeše 
pak vznikne vyhlídková terasa sbjedinečným 
pohledem nabPrahu.
Vybudování centra Hydropolis připravuje Hl. 
m. Praha prostřednictvím Pražské vodohos-
podářské společnosti (PVS). Nabprojektu se 
podílejí Pražské vodovody abkanalizace (PVK) 
abspolečnost Veolia. Celkové náklady projek-
tu činí přibližně 450 milionů korun bez DPH. 
Zbtéto částky investuje společnost Veolia 100 
milionů korun nabnávrh, vývoj abrealizaci ex-
poziční části. Architektonický návrh projektu 
zpracovala společnost CMC architects, za-
tímco expoziční koncepty navrhla abvyvinula 
společnost JinJan. 
HYDROPOLIS nebude jen obedukaci. Nabídne 
konferenční sál sbkapacitou 150 míst pro 
semináře abdiskuze nabtémata životního pro-
středí, udržitelnosti abkulturně společenských 
otázek. Veřejnost si může užít ibvenkovní 
prostory sbvodními prvky, lavičkami abobčers-
tvovací zónou.
Sbpotěšením sleduji, jak se projekt posouvá 
kupředu, abnemohu se dočkat jeho otevření 
vbroce 2026! Podrobnější informace najdete 
nabwebu: www.hydropolis.cz.

Přání kbVánocům
Vážení obyvatelé, dovolte mi, abych vám 
nabzávěr popřál pokojné abradostné vánoční 
svátky abmnoho zdraví, štěstí abspokojenosti 
dobnového roku 2025. Těším se nabnaše další 
setkání abspolečně sdílené úspěchy!

Vánoční bilancování
Milé čtenářky, vážení čtenáři, 
pobpůl roce vás opět zdravím, abprotože se 
blíží Vánoce abčlověk by měl být pozitivní, rád 
bych zde připomenul, co všechno se vbob-
lasti životního prostředí abmístní Agendyb21 
nabČtyřce zabten další rok práce nabradnici 
povedlo abnabco se můžete těšit.
VbBraníku osídlil vodní biotop kromě skokanů 
abužovek už ibledňáček abvoda vbjezírku byla 
podle rozborů 20× čistší než vbSeině. Vblisto-
padu posvětil magistrátní výbor svěření bu-
dovy bývalých stavebnin nabměstskou část, 
zbývají tedy poslední dva kroky, abychom 
mohli vřed nabtváři Braníka začít bourat. 
Abkonečně se naplno rozběhla kontribuční 
rekonstrukce tamního náměstí. VbNuslích 
TSK pobdohodě sbMČ Praha 4 provedla nové 
výsadby vbulicích – snad již vydrží natrvalo, 
začátkem října jsme otevřeli parádní přírodní 
hřiště nabnám. Gen.bKutlvašra abrovněž vstou-
pil dobstavebního řízení dlouho očekávaný 
projekt rekonstrukce jezírka vbparku Jezerka. 
VbMichli proběhl vbkvětnu každoroční Eko-
den se studenty absběr odpadků nabveřej-
ných pozemcích, obkteré se bohužel majitelé 
nestarají, vbparku VbZápolí jsme se se zástup-
ci občanů domluvili nabdořešení nedostatků 
pobzkrachovalém zhotoviteli. NabSpořilově 
proběhl dětmi oblíbený Den Země abtamní 
zahradník pan Fischer předal řemeslo svému 
nástupci – zabty roky nadstandardní péče 
bych mu rád moc poděkoval. 

Kde bude stát herní věž?
VbPodolí kromě probíhající rekonstrukce 
Nedvědova náměstí, která bude dokončena 
nabjaře, se odbsrpna můžete potěšit největ-
ším 3D graffi  ti vbPraze, vbKrči kromě posílení 
vývozu košů nabpromenádě Štúrova, opravy 
květníků nabBudějovické abprotihlukové zdi 
vbRosečské (spolupráce s TSK) vstoupila 
dobřízení dlouho plánovaná revitalizace 
vnitrobloku Halasova. NabNovodvorské dojde 
přes zimu kbcelkové opravě zvandalizované 
fontány, vbníž se dílo Dálky bude odbjara 
opět lesknout dobdaleka. Dobveleúspěšného 
programu Záhonky pro školky vstoupily MŠ 
Mendíků abTočitá, své výpěstky tady děti sklí-
zejí už vb1/3 našich mateřských škol, vbparku 
nabPankráci proběhl veledůležitý Den zdraví, 
který již nejednomu obyvateli naší městské 
části pomohl včas vyhledat odbornou pomoc 
abnabjaře zde vznikne nové hřiště sbneotřelou 
herní věží. Pobdohodě sbPrahou měníme víka 
ubnádob nabtřídění plastu zabvětší – drob-
nost? Ale jak potěší! Abibletos, nakonec až 
nabpodzim, vykvetlo našich 15 květnatých luk, 
kbnimž přibylo dalších 40 ploch nesekaných 
trávníků. Mám zbtoho radost, snad ji máte 
ibvy. Přeji vám klidné svátky.

Prahu 4 umíme řídit
Vážení abmilí obyvatelé Prahy 4,
jsou to přesně dva roky, kdy jsem byl zvolen 
vaším starostou, absbkolegy jsme vytvořili 
stabilní vedení radnice, které městskou část, 
největší samosprávu vbČeské republice, 
rozvíjí abposouvá kblepšímu místu pro život.  
Lidnatější jsou jen celá primátorská města, 
Praha, Brno, Ostrava abPlzeň, které se však 
dělí nabměstské části či obvody. 
Sbtakovou velikostí přichází ibvelká zodpo-
vědnost abrůznorodost problémů, které 
je třeba denně ibstrategicky řešit. Starosta 
může zabrozbitý sloupek, pokácený strom 
nebo nevysypaný koš. Já se zodpovědnosti 
nezříkám, ale zároveň je třeba dodat, že ne 
každá záležitost je vbgesci starosty nebo naší 
městské části. Magistrát hl. města Prahy má 
mnohé kompetence abmy se často zapotíme 
ubtoho, abychom sbním vyřešili problém, který 
je sice nabnašem území, ale vbjeho gesci, 
jakožto našeho kraje.

Máme udržitelný rozpočet
Kbčemu se ale hrdě také hlásíme, je skuteč-
nost, že jsme zabty dva roky postavili udr-
žitelný rozpočet nezávislý nabrozprodávání 
majetku, tak jako tomu bývalo vbminulosti, in-
vestujeme dobškol abmateřských škol, nových 
sportovišť či rozvíjíme abpodporujeme nové 
formy pohybu, jako například lední kluziště, 
Krčský běh nebo nordic-walking pro mladé 
ibseniory. Revitalizujeme naše parky abnáměs-
tí, tvrdě zasahujeme abúčinně likvidujeme 
bezdomovecká doupata, digitalizujeme při-
hlášky abúřad, kdy jsme například byli vbrámci 
Prahy mezi prvními vbakceptaci eObčanky, 
abtaké stavíme nové webové stránky, aby byly 
pro vás, občany, příjemnější abpřívětivější. 
Řešíme energetické úspory nebo podporuje-
me kulturu. Abto je jen ochutnávka, sloupek 
je příliš krátký. 
Zabtu dobu jsme myslím také prokázali, že 
městskou část umíme řídit ibvebsložitých ča-
sech, nedávné menší záplavy jsme bravurně 
zabpomoci složek IZS ustáli, abpředevším se 
nám daří ustát složitou dopravní situaci. Ano, 
kolony se místy tvoří, ale doprava nekolabuje, 
to vše, kdy nabnašem území byl opravován 
jeden zbnejvytíženějších mostů České republi-
ky, Barrandovský, kdy je budován zcela nový 
most přes Vltavu, Dvorecký, abvbdobě, kdy je 
realizována aktuálně největší stavební zakáz-
ka naší země, metro D. Takové monstrózní 
projekty jsou náročné abmají dopady nabnaše 
běžné životy, natož když se realizují najed-
nou, ale jsem přesvědčen, že se nám krizové 
řízení daří. 
Jste vbdobrých rukách, vbklidu si tak užijte 
krásný advent abnádherné vánoční svátky 
sbvašimi nejbližšími.
Váš starosta.


